
Protokół z zebrania wiejskiego sołectwa Gola
z rlnia 17 kwietnia 2013r.

W zebraniu udział wzięli:

1 ' Wójt Gminy Bralin _ Roman Wojtysiak

2. Justyna Kabot - sołtys

3. Wioleta Zalesiriska _ podinspektor' Urząd Grriiny Bralin (protokolalrt).

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli przybyli mieszkańcy podpisani na załączonej liście obecności.

Porzadek obrad zebrania wie.iskiego w Goli:

1. otwarcie' wystąpienie Wójta Grniriy Bralin.

2. Wolne wnioski i głosy'

3. Zakończenie'

Ad. 1.

otwarcia zebrania dokonał Wójt Gminy Bralin _ Romarr Wojtysiak, który przywitał

zebranyclr mieszkalicór.v oraz przedstawił tematykę spotkania, tj ' droga S8 oraz gospodarka odpadami

komunalnymi na terenie Gminy Bralin.

Pierwszym tematem poruszol]ym przez Pana Wójta była droga którą przemieszczają się

ciężkie pojazdy przewożące piasek na budowę drogi S8 (przede wszystkirrr wszelkie aspekly

dotyczące uciążliwości dla mieszkaricórv). Wójt przyznał żę jest to trudna sytuacja dla mieszkaliców'

jednak nalezyją przetrwaó, ponieważjest to bardzo ważtra irrwestycja w skali krajowej ' Wójt wyjaśnił,

że po zakończeniu inwestycji firma Mota - Engil Polska S'A. jest zobowiązana do przywrócenia drogi

do stanu pierwotnego' Zostały poruszolle kwestie dotyczące prędkości ibezpieczeństwa na drodze

oraz przykrywania ładunków p)andeką ł celu zabezpieczenia go przed wysypywaniem się'

Kolejnym poruszonym przez Wójta tenatem, był temat gospodarki śmieciowe.j'

Na początku Wójt Gminy nakr'eślił najwaŹriiejsze aspekĘ nowej ustawy oraz przedstawił działanlę

nowego systemu. Wójt poinfol'rlował wszystkich zgromadzonych, że opłata będzie pobierana

od mieszkańca w formie podatku i nie będzie wyższa n|Ż 35 zł na gospodarstwo domowe,

pod warunkiem zdeklalorvarlia segregowallia odpadów. Wójt tł'yjaśnił. iŻ każdy mieszkaniec jest

zobowiązany sam wypełnió deklarację i złożyc w Urzędzie Cminy Blalin, czego konsekwencją będzie

koniecznośó prowadzenia regulalnych wpłat Z tytuhl odbierania odpadów.

Deklaracje nie wymagają decyzji adrninistracyjnej, jednak w sytuacj i, gdy ktoś nie będzie uiszczał

opłaty' będzie wszczęte postępowanie administracyjne. Deklaracje można korygowaó w każdym

czasie ze względu na zmianę sytuacji rodzinnej (i|ość osób rv gospodarstwie). Po zebraniu wszystkich

deklaracji Zostaną one zwelyfikowane pod kątem poprawności oraz zawańyclr rv nich danych,

a następnie przeanalizowana zostanie poMórnie wysokość stawki za odpady dla danego mieszkańca-



opłata zbierana będ,zie przez inkasenta co 2 rniesiące razenr z wodą, ale bęrlzie można również

wpłacaó samemu prze]ewem na konto gminy. Wpłata za II kwartał br. nałoĘ się z I ratą obowiązującą

od 1 lipca 20l3r' w związku z czyn, plzesunięty będzie termin zapłaty na miesiąc sieryień.

Następnie Wójt wyjaśnił dokładnie temat segregacji odpadów oraz poinfornlował, że grnina zakupi

plastikowe pojelnniki na odpady ,,rrrokre'' (na kółkaclr) o pojemności 120 l' któIe będą elektroniczlie

oznakowane. Śmieciarki zabierające kubĘ będą wyposażone w GPS iurządzenie warzące ślnieci

na miejscu. Koszt zakupu wyniesie ok. 160 tys' zł' Wójt wskazał, że śmieci segregowane będą

zbierane w workach wg instrukcji jak rra rozdanych ulotkach. Śnrieci zimą będą zabierane raz

w miesiącu, a w okresie letnirrr _ clwa razy w nliesiącu (ze rvzględu na szybką ferrnentację). Natomiast

worki będą przekazyłvane takjak do tej pory przez Gminę.

Dodatkowo Wójt wyjaśnił, iż stawka opłaŁy za śmieci została oszacowana rł,g danych za rok 201Ż.

opłata za śmieci jest obowiązkowa' ponadto Gmina Bralin należy do aglomeracji' Śmieci rrrokre

muszą zostaó w ag|omeracji, natomiast śrnieci segregowane mogą zostać wywiezione poza granice

aglomeracji' Wójt odniósł się również do danych Statystycznych. średnia produkcja śmieci

na l mieszkańca Gminy Bralin wynosi 240 kg rocznie' wprorvadzenie nowego systemu kosztować

będzie Gminę ok. 560 tys' zł'

Ad.2.

Pyt. mieszkańca (p. J. Kokot) Kosz na odpady musi być zielony czy może byó metalowy?

odp. Wójta: Kosz zakupiony przez gnrinę będzie pJastikowy - na kółkaclr i oznakowany. Każdy

z mieszkańców może wykorzystywaó swoje obecne kosze np' metalowe d]a swoicli potrzeb, ale do

odbioru przez śmieciarki musi byó wystawiony właściwy kubeł - plastikor.ql o pojemności 120 l.

P1ł. nieszkarica (p. M' Głąb) Dorlatkorły kubel kupiony prywatnie misi być czarny?

odp. Wójta: Jeże)i jeden kubeł będzie niewystarczający, to w kolejne lrzeba zaopatrzyć się samemrt

na własny koszt pod walunkiem że będą plastikowe' na kółkach i zostaną oznakowane przez finnę.

Mogą być również zielone.

Pyt. mieszkańca - Czy kubeł musi być z przykrywką?

odp' Wójta: Jakododatkorł; lnożna uż)\Ąac bez pr4kryłrki'

Py't' mieszkańca (p' A. Gołdyn) _ Czy na Goli będą pojemniki na pJastik' na szkoło takjak w duĄch

miastach?

odp' Wójta: Takich pojernników nie będzie' Możtra samemu wnvieŹó tego typu odpady do Mianowic.

Pyt. mieszkalica (p. A' Gołdyn) _Nowy system to większe obciążeriie dla gminy?



odp. Wójta: Tak, nowy system gospodarowania odpadami komunalnymi zakłada większe obciążenle

dla gmiriy. Zamknięte zostało składowisko odpadów w Nowej Wsi KsiąŹęcej, zakup kubłów i ich

idenĘfikacja.

P1t' mieszkańca (p' P. Kokot) _ co z odpadami z budowy?

odp' Wójta: To nie są śmieci komunalne. Samemu trzeba zapłació dodatkowo. NaleĄ zadzwonió

do firmy, która przywiezie zbiornik KP7 ' , '

Pyt. mieszkańca (p. M' Troska) _ niepełny kubeł też tr'zeba wystawió?

odp. Wójta: Zawsze warto wystawiaó, wielkośó kubła nie wpłynie na wysokość ponoszonyclr opłat.

P1't. rnieszkarica (p' M. Troska) - Czy będą zbierane większe gabarytorł'e śnrieci?

odp. Wójta: Będą organizowane akcj e zbier'ania dużych gabarytów, bez ponoszenia dodatkowych

opłat od mieszkańców.

W trakcie zebrania poruszono również tenat plzydomowyclr oczyszczalni, jak również pani Mańa

Boryczka poruszyła tenrat biegających psów poza posesją właściciela, co stanowi zagrożenie

dla pieszych oraz rowelzystów przemieszczaj ących się przez Tabor Wielki. Wójt Gltliny

poinfonnował, iż na|eży Zgłaszać takie sytuacje soĘsowi bądŹ bezpośrednio do Urzędu Gminy.

Po zgłoszeniu będą podjęte odpowiednie działania, sprawa zostanie wyegzekwowana łącznie

z mandatami-

Ad. J.

Wobec braku kolejnych pytań ze strony zgromadzonych na zebraniu Wójt Gminy podziękował

wszystkim za przybycie izakoriczył zebranie o godzinie 2l30.

Załączniki
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Gola, dnia 17 kwietnia 2013r.

Plotokół spolządZiła: Wioleta Zalesitiska
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